

Kg Division New Policies and Procedures

September 11, 2019

Dear Kg Division Parents,

I would like to once again welcome you all back to a wonderful new school year in the Kg Division! In the interest of better serving the health, safety and security of our students, we are making some changes to the Kg Division that we would like you to know about ahead of time.

In response to students who have severe food allergies, we will now be a "nut free" campus. Please do not send any type of nut as a part of your child's lunch or snacks. Foods that contain peanuts, tree nuts (almonds, brazil, cashew, chestnut, hazelnut, etc.) or sesame seeds are the cause of severe allergic reactions. We have students with severe allergies to these foods and as such, we must prohibit them from the school.

In the interest of increased safety and security to our students, I would also like to inform you that we are making changes to the **Kg Dismissal procedures**. Please note the following:

- **Effective September 15, 2019**
- **Parents with Kg students** who remain on campus until Elementary dismissal will need to wait with their child in one of the reception areas. We are working on creating a new reception area in the D5 building. Parents are kindly asked to wait in either the newly built **D5 reception area** or the current **D1 reception area** once you collect your child from the class.
- **Maids and nannies** picking up children will need to wait in the **Kg PE area** located behind the Kg2 Blue, Aqua and Pink classes. Access to the Kg Play areas (between D1 and D5) after 1:00pm will no longer be allowed as the noise disrupts Elementary student classes that are still taking place up to 2:05pm.
- **Gate Timings-**
 - **All Gates-** Gates will close in the morning at 7:50am
 - **Gates 1 and 2-**
 - Gates will open for Kg dismissal from 1:00pm-1:30pm
 - Gates will reopen for Elementary dismissal from 2:05pm-2:45pm

The new D5 waiting area is expected to be completed by Sunday, September 15th. In the meantime, parents will be asked to wait in the D1 reception area until we complete the D5 waiting area.

As a part of the Dasman community, we need your support in helping implement these new procedures and making them successful so that we can make our school a safe place for all students. I appreciate your support and we look forward to working together to have a wonderful and SAFE school year!

Sincerely,



Cristina Machuca
Kg Principal
Dasman Bilingual School



دسمان
DASMAN
BILINGUAL SCHOOL مدرسة ثنائية اللغة

11 سبتمبر 2019

قسم رياض الاطفال

السياسات والإجراءات الجديدة

الساده أولياء الأمور المحترمين،

أرحب بكم جميعًا في عام دراسي جديد رائع في قسم رياض الاطفال، نعمل فيه من أجل تقديم الارتقاء بصحة وسلامة وأمن طلابنا، مما اقتضى إجراء بعض التغييرات التي نود منكم أن تعرفوها مسبقًا.

نظرا لوجود عدد من الطلبة يعانون من الحساسية الغذائية الشديدة، نعلن أن المدرسة تمنع المكسرات. يرجى عدم إرسال أي نوع من المكسرات كجزء من وجبة الغداء أو الوجبات الخفيفة للاطفال، وكذلك الأطعمة التي تحتوي على الفول السوداني والجوز (اللوز والكاجو والكستناء والبندق وغيرها) أو بذور السمسم، نظرا لتحسس بعض الأطفال منها.

ومن أجل زيادة السلامة والأمن لطلابنا ، هذه بعض التغييرات على إجراءات الانصراف.

يرجى ملاحظة ما يلي: اعتبارًا من 15 سبتمبر 2019

- نرجو من الآباء والأمهات الذين يبقون في الحرم المدرسي مع أطفالهم من قسم رياض الاطفال منتظرين خروج أبنائهم /بناتهم في المرحلة الابتدائية الانتظار في إحدى مناطق الاستقبال. يرجى من الآباء والأمهات الانتظار في منطقة استقبال دسمان 1، ونعمل على إنشاء منطقة استقبال جديدة في مبنى دسمان 5، ومن المتوقع الانتهاء من تجهيزتها بحلول يوم الأحد 15 سبتمبر.

- يطلب من الخدامات ومربيات الأطفال الانتظار في الصالة الرياضية الخاصة برياض الأطفال، الواقعة خلف فصول روضه 2 أزرق و مائي و وردي. و لن يتم السماح بالوصول إلى مناطق اللعب (بين دسمان 1 و دسمان 5) بعد الساعة 1:00 بعد الظهر؛ فالضوضاء تعطل الطلبة في المرحلة الابتدائية

- **مواعيد فتح البوابات وإغلاقها:**

* تغلق جميع البوابات الساعة 7:50 صباحًا

* البوابات 1 و 2:

- تفتح البوابات لانصراف رياض الأطفال بدءا من الساعة 1:00 إلى الساعة 1:30 ظهرا
- يعاد فتح البوابات بدءا من الساعة 2:05 وحتى الساعة 2:45 ظهرا لخروج طلبة المرحلة الابتدائية

إننا على ثقة من دعمكم و مساندتكم في تنفيذ هذه الإجراءات الجديدة، وجعلها ناجحة حتى نتمكن من جعل مدرستنا مكانًا آمنًا لجميع الطلاب. ونتطلع إلى العمل سوياً من أجل سنة دراسية رائعة وآمنة!

كريستينا ماتشوكا

مديرة قسم رياض الاطفال